
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 7. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 1

Det fremgår af redegørelsen (UUI alm. del – bilag 179 folketingssamling 2019-20), at Ud-

lændingestyrelsen ikke har fundet oplysninger, der giver anledning til at foretage politian-

meldelse af mulige kriminelle forhold (side 4).

Hvordan spiller det sammen med efterhånden mange artikler, der har været i sagen, og

som er bragt i Ekstra Bladet?

Ekstra Bladet dokumenterer eksempelvis i artiklen: ”Købte statens møbler og maskiner til

spotpris”, 18. maj 2020, adskillige kritisable forhold, mens det af redegørelse side 28

fremgår, at: ”Styrelsen ses ikke at have modtaget oplysninger fra hverken Jammerbugt

Kommune eller Skandinavisk Service Partner, der indikerede, at der kunne være viden

eller mistanke om, at der foregik aktiviteter, der kunne have karakter af snyd eller svindel i

forbindelse med løsningen af opgaver med afvikling af lageret”.

Det er muligt, at Udlændingestyrelsen ikke har modtaget oplysninger, men når det hele

rulles op i Ekstra Bladet, hvorfor undersøger man så ikke forholdet nærmere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Kjærsgaard (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Rabjerg Madsen
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